
ÒCrec que dotze anys de feina feta s�n el nostre millor avalÓ

En aquest temps, Palam�s ha viscut una gran transformaci� i ha progressat

econ�micament i socialment

Van des d'un pla estrat�gic amb vista al 2025 f ins a la creaci� d'equipaments p�blics

necessaris i la millora de la gesti� de l'Ajuntament

Teresa Ferr辿s Foto: j.b..

Fa dotze anys, Teresa Ferr�s va posar f i a l'hegemonia de 12 anys

de govern convergent. Casualitats de la vida, Ferr�s n'acumula, ara

mateix, una dotzena com a alcaldessa de Palam�s, i el candidat

convergent torna a ser el que va perdre l'alcaldia llavors... ÒConf io

plenament que aquests dotze anys siguin valorats per la

ciutadania. Dotze anys en qu� hi ha hagut una transformaci� de

Palam�s i un progr�s econ�mic i social. Crec que la feina feta ens

avala i, per tant, el fet que, dotze anys despr�s, tornem a anar a una

campanya electoral els mateixos caps de llista de CiU i el PSC,

doncs b�, ho deixarem en una an�cdotaÓ, diu Teresa Ferr�s.

Fa quatre anys, vost� em deia que Palam�s s'havia de conver tir en la capital de la Costa Brava. Ho �s?, i per

qu�?Palam�s, en el decurs d'aquest temps, ha fet passes impor tants per esdevenir capital de la Costa Brava. Ho

�s per situaci� geogr�f ica. Aquesta centralitat que tenim, per�, ho �s tamb� per equipaments tan impor tants

com ara el por t o l'hospital comarcal situat a Palam�s. I en els �ltims mesos hi ha hagut l'anunci que el por t t� la

condici� d'espai Schengen. Per tant, treballem en la l�nia de conver tir Palam�s en la capital de la Costa Brava.

Que siguem frontera mar�tima de la demarcaci� de Girona.Parla de l'hospital... La seva ubicaci� restringida

requereix un nou empla�ament?Les circumst�ncies econ�miques del nostre pa�s segurament han fet aturar el

projecte d'un nou hospital. Amb tot, crec que el que tenim �s un hospital de refer�ncia; un hospital que t� tots els

serveis, i, per tant, un bon servei a l'abast dels ciutadans del Baix Empord�. L'aposta que hem fet �s de

creixement i, en aquest sentit, hem signat un protocol amb la Gu�rdia Civil, el patronat de l'hospital i l'Ajuntament

de Palam�s per obtenir el solar de la caserna de la Gu�rdia Civil. Aquest �s un protocol signat i crec que, com

que es comen�a a veure una recuperaci� econ�mica, ha arribat el moment de veure quines passes s'haurien de

fer perqu� aquest protocol signat def initivament es pogu�s conver tir en realitat.I l'edif ici Ciutadania?Continuo

pensant que �s un projecte necessari perqu� era la transformaci� del centre de Palam�s. Aconsegu�em que el

p�rquing fos subterrani i aix� pod�em recuperar o guanyar una pla�a central al bell mig de la vila en una primera

fase. D'altra banda, una pla�a gran, emblem�tica, �s necess�ria a vegades per plantejar determinades

activitats. Per� des del 2007 estem en crisi econ�mica i aquest �s un projecte que va sor tir a concurs i va

quedar deser t en no presentar-se cap empresa per tirar-lo endavant. S�c conscient que �s un projecte ambici�s,

per� insisteixo que �s necessari si pensem en la transformaci� del centre de Palam�s. Si les circumst�ncies

econ�miques de pa�s milloren, �s possible que sigui opor t� reprendre el projecte.Com anem de creuers?Les

dades conf irmen que un 75% dels passatgers que arriben en creuer es queden a Palam�s perqu� veuen que la

nostra vila els ofereix una ofer ta prou atractiva per fer la despesa en clau local. Hem d'acceptar que hi ha un

percentatge d'un 25% que marxa d'excursi� perqu� som el por t de la demarcaci� de Girona. Cal tenir present

que l'atractiu que fa que els vaixells de creuer vinguin a Palam�s �s que al darrere tamb� hi ha un territori potent

que t� una ofer ta atractiva. No hem de menystenir el rendiment indirecte, molt impor tant, de posicionament i de

promoci� de Palam�s en l'�mbit internacional i tamb� de la Costa Brava.Projectes sota el bra�?Reptes que van

des d'un pla estrat�gic que situa Palam�s amb vista al 2025, f ins a equipaments p�blics encara necessaris. I



tamb� reptes per millorar la gesti� de l'Ajuntament. Som conscients que, en els darrers anys, la pol�tica, tant la

local com la general, ha canviat molt. Ho sabem interpretar presentant un programa ajustat a aquesta nova

realitat.
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